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Městys Náměšť na Hané

nám. T.G.Masaryka 100, 783 44 Náměšť na Hané
tel.č.: 585 757 811 | e-mail: podatelna@namestnahane.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 2 Zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

konané dne 8. 12. 2022 v zasedací místnosti od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na úřadu městyse.

Doba jednání: 18:00-19:30
Přítomno: 13
Omluveni: Bc. Tomáš Otruba, Tomáš Pečiva
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Diana Huňková
Zapisovatel*: Helena Mariánková, Vlasta Zapletalová
Ověřovatelé zápisu: Ing. Hana Zacpálková, Ing. Miroslav Hrabal

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Program 2. jednání ZM

přidání bodu programu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje přidání bodu programu Dodatek č. 1 Nové Dvory -
točna

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/1a/2022 bylo schváleno.

přidání bodu programu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  schvaluje  přidání  bodu  programu  Darovací  smlouva
s  Olomouckým  krajem  -  Točna  na  Nových  Dvorech.  

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/1b/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje program 2. jednání ZM Náměšť na Hané. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/1c/2022 bylo schváleno.
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2. Kontrola plnění usnesení z 1. jednání zastupitelstva

Předkladatel: Mgr. Marta Husičková

Z pozorování se vypouští:

- UZ/1/1 - 7a, 8 - 12, 14a, 14b.

V pozorování zůstává:

- UZ/1/7b - odměny zastupitelům - tento bod musíme revokovat, z důvodu neslučitelnosti odměny zastupitel a
zároveň člen výboru nebo komise, nutno znovu schválit. 

- UZ/1/13 - koupě podílů pozemků od města Šternberk - čeká se na schválení od Města Šternberk

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 1. jednání ZM

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/2/2022 bylo schváleno.

3. Kontrola plnění usnesení rady od 12.9. - 28.11.2022

Předkladatel: Ing. Diana Huňková

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí  kontrolu plnění usnesení z rady od 12.9. -
28.11.2022

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/3/2022 bylo schváleno.

4. Program podpory neziskových organizací pro rok 2023

Předkladatel: Marek Švarc

Rada na svém jednání dne 14.11.2022 schválila členy výběrové komise pro Program podpory neziskových
organizací na rok 2023 ve složení: Ing. Světlana Valová, Marek Švarc a Mgr. Marta Husičková - UR/3/10/2022.

Navržená alokace na rok 2023 činí 350 000,-Kč

viz. příloha

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje Program podpory neziskových organizací pro rok 2023



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 3 / 8

s alokací 350 000,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/4/2022 bylo schváleno.

5. Zástupci ve společnosti Vodohospodářská společnost Čerlinka, s.r.o. Litovel

Předkladatel: Ing. Diana Huňková

Městys Náměšť na Hané deleguje zástupce v této společnosti na jejich valné hromady starostku Ing. Dianu
Huňkovou a jako náhradníka místostarostu Marka Švarce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje zástupce Městyse starostku Ing. Dianu Huňkovou a
jako náhradníka místostarostu Marka Švarce ve Vodohospodářské společnosti Čerlinka, s.r.o. Litovel.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/5/2022 bylo schváleno.

6. Odměny oddávajícím

Předkladatel: Ing. Diana Huňková

S novým zastupitelstvem je třeba schválit nové odměny pro oddávající (Vlastimil Drška, Mgr. Marta Husičková,
Ing. Pavel Kurfürst, Ing. Hana Zacpálková). 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané stanovuje , že se Vlastimilu Drškovi, Mgr. Martě Husičkové,
Ing. Pavlu Kurfürstovi a Ing. Haně Zacpálkové, členům zastupitelstva pověřeným  UZ/1/9/2022 ze dne
17.10.2022 se podle počtu obřadů, ve kterých oddávali v daném měsíci: odměna poskytovaná za měsíc
činí částku 400,-Kč za obřad, nejvýše však do částky 2 000,-Kč za měsíc s účinností od 9.12.2022.  

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/6/2022 bylo schváleno.

7. Rozpočet na rok 2023

Předkladatel: Ing. Miroslav Hrabal

původní částka byla 46.582 tis. Kč, navýšení o 320 tis. Kč - poplatek za občana ve výši 150 Kč do spolku
na odpadové hospodářství. 

viz. příloha

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje upravený rozpočet městyse Náměšť na Hané na rok
2023 ve výši 46.902 tis. Kč. 
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Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/7a/2022 bylo schváleno.

Předkladatel: Ing. Miroslav Hrabal 

povinností obce je schvalovat střednědobý výhled rozpočtu minimálně na období 3 let. Viz. příloha.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na období 2023-2025.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/7b/2022 bylo schváleno.

8. Rozpočtová opatření

Předkladatel: Ing. Miroslav Hrabal
viz. příloha

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí Rozpočtová opatření č. 19, 20.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/8a/2022 bylo schváleno.

Předkladatel: Ing. Miroslav Hrabal

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  schvaluje  rozpočtové  opatření  č.  21  k  8.12.2022  ve  výši
5.296.727,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/8b/2022 bylo schváleno.

9. Prodej části pozemku parc.č. 1063/1 v k.ú. Náměšť na Hané

Předkladatel: Ing. Pavel Kurfürst

Paní *** požádala o odkup  části pozemku parc.č. 1063/1 v k.ú. Náměšť na Hané, který je ve vlastnictví Městyse
Náměšť na Hané. Požaduje odkup části pozemku - vjezdu do garáže. viz. přiložená situace. Rada neschválila
záměr prodeje pozemku. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje záměr prodeje části pozemku parc.č. 1063/1
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v k.ú. Náměšť na Hané (dle předloženého geometrického plánu 1639-132/2022) nové
parc.č. 1127 o výměře 2 m2  za částku 100,- Kč za m2, tj. 200,- Kč.

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/9a/2022 bylo schváleno.

Ing. Pavel Kurfürst - část 2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje prodej části pozemku parc.č. 1163/1v k.ú. Náměšť
na Hané (dle předloženého geometrického plánu 1639-132/2022 nové parc.č. 1127) o výměře 2 m2  za
částku 100,-  Kč/m2, tj. 200,- Kč ***. Kupující uhradí náklady spojené s prodejem pozemku od Městyse
Náměšť na Hané, včetně návrhu na vklad. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/9b/2022 bylo schváleno.

10. Plán činnosti výborů

Předkladatel: Mgr. et. Mgr. Zdena Báťková

Plán činnosti kontrolního výboru na rok 2023 bude přednesen předsedkyní výboru na zasedání. 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje plán činnosti kontrolního výboru na rok 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/10a/2022 bylo schváleno.

Předkladatel: Ing. Miroslav Hrabal
viz. příloha

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje plán činnosti finančního výboru na rok 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/10b/2022 bylo schváleno.

11. Revokace usnesení č. UZ/1/7b/2022

Předkladatel: Ing. Miroslav Hrabal

Je nutno revokovat usnesení UZ/1/7b/2022.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  revokuje  usnesení  zastupitelstva  UZ/1/7b/2022  ze  dne
17.10.2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/11a/2022 bylo schváleno.

Předkladatel: Ing. Miroslav Hrabal

Dle nařízení vlády  338/2019 Sb., o výši odměn členů zastupitelstva ÚSC a v souladu s § 72 odst. 2 zákona
o obcích může být zastupitelům poskytována odměna.

Starosta má odměnu, která vychází ze zákona

Místostarosta  19 501,-Kč

Členové rady 4 334,-Kč

Předsedové výborů, komisí  2 060,-Kč

Zastupitelé 1 080,-Kč

Členové výborů a komisí  300,-Kč.

Zastupitel může mít několik funkcí. Zastupitelům se bude poskytovat jen jedna odměna za jednu funkci a to
za tu, za kterou zastupitelstvo stanovilo odměnu nejvyšší.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané stanovuje měsíční odměnu:
místostarosta 19501,- Kč
členové rady 4334,- Kč
předsedové výborů, komise 2060, - Kč
zastupitelé 1080,- Kč
členové výborů a komise 300,- Kč.

Neuvolněným zastupitelům se bude poskytovat jen jedna odměna za výkon funkce a to za tu, za kterou
zastupitelstvo stanovilo odměnu nejvyšší.

Účinnost tohoto usnesení je 9.12.2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/11b/2022 bylo schváleno.

12. Cena stočného

Předkladatel: Marek Švarc

vodohospodářská společnost Čerlinka, s.r.o. Litovel oznámila navýšení ceny stočného od ledna roku 2023
na 47,58Kč/m3.   Navýšení  ceny  bylo  odůvodněno nárustem cen  elektrické  energie  a  zvýšenými  náklady
na provoz a  opravy na ČOV v  Loučanch.   Ing.  Stoupová ze  společnosti  Čerlinka s  těmito  skutečnostmi
seznámila radu městyse dne 28.11.2022. Rada tuto informaci vzala na vědomí. Dne 5.12.2022 Ing. Stoupová
zaslala informaci, že došlo k přepočtu ceny stočného a to na 44,19Kč/m3 vč. DPH.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  bere  na  vědomí  oznámení  Vodohospodářské  společnosti
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Čerlinka, s.r.o. Litovel o navýšení ceny stočného od ledna roku 2023 na 44,19 Kč/m3 vč. DPH. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/12/2022 bylo schváleno.

13. Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo

Firma MODOS, která realizuje stavbu točny na Nových Dvorech zjistila, že podloží není těžnost zeminy 3, ale 5
(skála), proto došlo ke zvýšení nákladů a tudíž je třeba navýšit částku ke smlouvě o dílo č. 18/2022 o částku
308.331,49 Kč vč. DPH.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo č. 18/2022 Nové Dvory
Točna uzavřený mezi městysem a společností  s.r.o. MODOS ve výši 308.331,49 Kč vč. DPH a pověřuje
starostku podpisem smlouvy. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/13/2022 bylo schváleno.

14. Darovací smlouva s Olomouckým krajem

Městys měl přislíbený dar od Olomouckého kraje ve výši 1.200 tis. Kč na točnu na Nových Dvorech. Olomoucký
kraj má zasedání 12.12.2022, na kterém bude schvalovat tento dar a tudíž je třeba schválit darovací smlouvu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť  na Hané schvaluje  přijetí  daru ve výši  1.200 tis.  Kč na akci  Točna
na Nových Dvorech a pověřuje starostku podpisem darovací smlouvy.  

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/2/14/2022 bylo schváleno.

15. Všeobecná rozprava

Diskuze:
Marta Husičková v rámci programu Olomouckého kraje budou schváleny v pondělí dotační tituly: hasiči -

věcné vybavení a akceschopnost od 5 tis. Kč do 200 tis. Kč - spoluúčast 50 %, program
se otevře 16.1.  -  do 10.2.2023 je  možnost  podávat  žádost;  na cyklostezku si  můžeme
požádat - max. částka 2.500 tis. Kč a 50% je dotace, je možnost ještě získat další finan.
prostředky - od 13.1. do 31.1.2023 se podávají žádosti; program kultury min. 10 tis. Kč
a max. 150 tis. Kč od 16.1.2023 do 27.1.2023 se podávají žádosti o dotace. Nabídka divadlo
Podskaláka - je na zvážení kulturní komise. Dotace na drobný majetek, je možno žádat
od 16.1. do 27.1.2023. Dotace na památkovou péči - parkety zámek, dotace 50 tis. Kč,
příjem žádostí  23.1.  až 3.2.2023.  Program na podporu cestovního ruchu -  TIC,  příjem
žádostí 13.2.-24.2.2023.

Diana Huňková poděkovala M. Husičkové za informace ohledně dotací a sdělila, že se již na nich začalo
pracovat a v případě potřeby se s ní poradí. Sdělila, že se pracuje na vyúčtování dotace TIC
a že do nákladů se použilo pouze výroba letáků zámku a stojany na kola. Náklady na školení
zaměstnanců TIC se do dotace nevešly.

Marta Husičková Zdůraznila, že je třeba napsat do dotace na TIC, že zaměstnanci byli proškoleni.
Petr Paták Plánuje se něco se střechou nad sálem, kde zatéká?
Marek Švarc Střecha je  opravená,  udělalo  se  opatření  a  zaplechovala  se  část  střechy u  štítu  (byla

tam mezera, vše se přetěsnilo, zaplechovalo). Zatím nezatéká.
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Marta Husičková Je předplacen lak na parkety a jak to bude?
Marek Švarc S tím se počítá až po plesové sezóně. Musí se vymalovat sál a pak opravit parkety.
Diana Huňková Před vánočními svátky se bude natírat peklo.
Marek Švarc Na jednání rady se řešila rekonstrukce kulturního zařízení, sociálního zařízení a zázemí

divadla a šatny. Nebudou se v současné době dělat investice, když se plánuje rekonstrukce
celého objektu. Je zpracována studie na které se bude pokračovat. Je třeba řešit hlavně
střechu v  rámci  snížení  nákladů na energie  a  pořešit  statiku budovy na fotovoltaické
zařízení.  Oprava střechy je součástí  dotace,  která činí  až 70%. Je problém s odběrem
energie, není zde velký energetický odběr.

Pavel Kurfürst Navázal na diskusi a sdělil, že po komunikaci s Ing. Stoupovou z VHS Čerlinka řeší tuto
situaci  na ČOV jednotlivých obcí,  kde je velký odběr energie.  Navýšení ceny stočného
se odvíjí od ceny energií, kde je třeba toto řešit např. fotovoltaickou elektrárnou jako má
ČOV Drahanovice.

Marek Švarc Sdělil, že je třeba zvážit energetickou situaci na základní škole v ulici Zákostelí, kde je
umístěna školní jídelna, která má velký odběr energie.

Hana
Zacpálková

Informovala  přítomné  o  tom,  že  Městys  Náměšť  na  Hané  vstoupil  do  Spolku  odpadů
Olomouckého kraje a bude možnost se zúčastnit semináře p. Václavíka dne 13.12.2022,
bude zaslán všem zastupitelům odkaz na tento seminář.

Pavel Kurfürst Se dotazoval, zda-li by se neměl zaplatit členský příspěvek do Spolku OOK. V současné
době jsou levné akcie a je na zvážení, zda-li by se neměli nějaké koupit?

Marta Husičková Na jednání Ol.  kraje mají,  že obce si  kupují  akcie.  Konstatovala,  že by se akcie měly
nakoupit.

Hana
Zacpálková

Jménem rady pozvala všechny přítomné na obecní ples 28.1.2023, dostanete pozvánky a
dvě volné vstupenky a budou k vyzvednutí u paní starostky.

Diana Huňková Požádala přítomné o pomoc při konání plesu a maškarního karnevalu. Je třeba větší pomoc
při konání maškarního karnevalu.

Marta Husičková sdělila, že se s ní může počítat při konání maškarního karnevalu.

Ověřovatelé: Ing. Hana Zacpálková   ............................................................
 

Ing. Miroslav Hrabal   ............................................................
 
Starostka Ing. Diana Huňková   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 8. 12. 2022


